
Protokół Nr XLIV/23 z posiedzenia

Rady Miejskiej w Michałowie VIII kadencji, które odbyło się 01 września 2023r. w sali
narad Urzędu Miejskiego w Michałowie przy ulicy Białostockiej 11

Obradom  przewodniczyła  Maria  Bożena  Ancipiuk  -  Przewodniczący  Rady
Miejskiej w Michałowie.

O godzinie  09:10 Przewodnicząca  Rady Miejskiej  w Michałowie  -  otworzyła obrady
XLIV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie VIII kadencji.

Na stan 15 radnych w chwili otwarcia obrad obecnych było 13 radnych.

1. Ancipiuk Maria Bożena – Przewodnicząca
2. Balcerzak Ryszard
3. Bielenia Nina
4. Bocheńska Marlena Marzena
5. Chlabicz Mikołaj Borys
6. Grzegorczuk Agnieszka Jadwiga
7. Gryko Bogdan
8. Jarocka Raisa
9. Kazberuk Alina
10. Kononczuk Roman 
11. Łuksza Waldemar
12. Mielko Anna
13. Ostaszewski Bogusław Andrzej 

Nieobecni radni: Charytoniuk Marek-wiceprzewodniczacy, Kupraszewicz Ewa

W obradach uczestniczyli:
Burmistrz Michałowa – Marek Nazarko, Skarbnik – Anna Palecka, Sekretarz – Anna

Stalbowska, dyrektorzy i kierownicy jednostek budżetowych, zaproszeni sołtysi, mieszkańcy
gminy.

Przewodnicząca  po  sprawdzeniu  listy  obecności,  stwierdziła,  że  obrady  są
prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 13 radnych co wobec ustawowego składu
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum władne do podejmowania uchwał i decyzji. 

Przewodnicząca  odczytała  informację  dot.  obowiązku  ochrony  danych  osobowych
osób fizycznych zgodnie z Rozporządzeniem o ochronie danych osobowych oraz informację
o  nagrywaniu,  transmitowaniu  i  archiwizowaniu  sesji  Rady  Miejskiej  w  Michałowie  –
informacja w  załączeniu do protokołu.

Ad. 2 Zatwierdzenie porządku XLIV sesji Rady Miejskiej w Michałowie
W obliczu braku wniosków i uwag do porządku obrad  Przewodnicząca zarządziła

głosowanie nad porządkiem obrad.
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli porządek obrad:

Porządek XLIV Sesji Rady Miejskiej przewiduje:
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad XLIV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
3. Przyjęcie protokołu z XLIII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie. 
4. Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian w budżecie na 2023r.
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b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Michałowo na lata 2023-2031
c) określenia trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego 
d) wyrażenia zgody na bezprzetargowe wydzierżawienie na okres 20 lat nieruchomości położonych 

na terenie gminy Michałowo
6. Wmurowanie Kamienia Węgielnego pod budowę Inkubatora Przedsiębiorczości.
7. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.
8. Sprawy różne.
9. Zamknięcie obrad XLIV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.
Imienny wykaz głosowania  w załączeniu  do  protokołu  (pod nazwą:  Zatwierdzenie

porządku obrad XLIV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie).

Ad. 3  Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Miejskiej w Michałowie
W  obliczu  braku  uwag  i  wniosków  formalnych  Przewodnicząca  zarządziła

głosowanie nad przyjęciem protokołu z XLIII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie

„wstrzymującym się” przyjęli protokół z XLIII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Przyjęcie

protokołu z XLIII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie).

Ad. 4 Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym
Burmistrz poinformował, iż jest już wykonanie budżetu za pierwsze półrocze 2023r. i

jeśli  Rada  życzy,  może  to  być  przedmiotem rozmowy na  obecnej  sesji,  choć  obowiązku
takiego  nie  ma.  Burmistrz  dodał,  że  na  Komisji  Finansowej  wykonanie  budżetu  zostało
dokładnie omówione.

Burmistrz przedstawił informację z pracy w okresie międzysesyjnym (informacja  w
załączeniu do protokołu). 

Następnie  głos  zabrały  panie: Marta  Giermaniuk,  która  od  21.08.2023r.  objęła
funkcję  Kierownika  Miejsko  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w Michałowie  oraz
Margaryta Bójko – Klebus, której z dniem 29.08.2023r. powierzono pełnienie obowiązków
Dyrektora Gminnego Przedszkola w Michałowie - Burmistrz oraz Przewodnicząca życzyli
obu Paniom wszystkiego dobrego w pracy na nowo objętych stanowiskach.  

Radny Bogusław Ostaszewski podziękował za wykonanie m.in. placu zabaw, altan
oraz zwrócił uwagę na utrzymanie tych miejsc w czystości przez mieszkańców sołectw. 

Przewodnicząca podziękowała Burmistrzowi za pozyskane środki i ciężką pracę jaką
Burmistrz wraz z pracownikami wykonują na rzecz samorządu Gminy.

W dalszej  kolejności  głos  zabrał  Dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Kultury  Paweł
Oziabło omawiając działalność GOK w okresie międzysesyjnym. 

Ad. 5 Podjęcie uchwał 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok
Skarbnik Anna Palecka  na podstawie projektu uchwały omówiła

założenia  projektu  uchwały  oraz  zasadność  jej  podjęcia  uwzględniając
autopoprawkę (autopoporawka w załączeniu do protokołu).
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Radna Raisa Jarocka  przewodnicząca Komisji  Planowania,  Gospodarki
Finansowej  i  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Michałowie  poinformowała,  iż  Komisja
pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 0 głosach
„wstrzymujących się” przyjęli uchwałę w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok.

W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie zmian w budżecie na 2023 rok).
Uchwała Nr XLIV/479/23 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 01 września 2023

r. w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Michałowo na lata 2023-2031

Skarbnik  Anna  Palecka  poinformowała,  iż  zmiana  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej  Gminy  Michałowo  na  lata  2023-2031  polega  zmianie  danych  w  załączniku
„Przedsięwzięcia” oraz na uaktualnieniu danych w roku 2023. 

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 0 głosach
„wstrzymujących  się”  przyjęli  uchwałę  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Gminy Michałowo na lata 2023-2031.

W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Michałowo na lata 2023-2031).
Uchwała Nr XLIV/480/23 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 01 września 2023

r.  w  sprawie  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy Michałowo na lata
2023-2031

Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  trybu  i sposobu  powoływania  oraz
odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego 

Sekretarz Anna Stalbowska  poinformowała, iż w związku z nowelizacją ustawy o
przeciwdziałaniu  przemocy  w  rodzinie  Rada  Gminy  powinna  określić  tryb  i sposób
powoływania  oraz  odwoływania  członków  Zespołu  Interdyscyplinarnego.  W  związku  z
powyższym została przygotowana propozycja takiej uchwały.

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  13  głosami  „za”,  przyjęli  uchwałę  w
sprawie  określenia  trybu  i sposobu  powoływania  oraz  odwoływania  członków  Zespołu
Interdyscyplinarnego .

W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie  określenia  trybu  i sposobu  powoływania  oraz  odwoływania  członków  Zespołu
Interdyscyplinarnego).

Uchwała Nr XLI/481/23 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 01 września 2023 r.
w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu
Interdyscyplinarnego
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Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe wydzierżawienie 
na okres 20 lat nieruchomości położonych na terenie gminy Michałowo

Przed omówieniem projektu uchwały Burmistrz odniósł się jeszcze do sprawozdania
z  okresu  międzysesyjnego  i  poinformował  o  problemie  ze  studniami  w Bondarach,  które
zaczynają  piaskować.  Burmistrz  stwierdził,  że  planuje  się  wywiercenie  trzeciej  studni  i
omówił, w jaki techniczny sposób można sprawdzić, która studnia piaskuje.

Burmistrz  odniósł się do projektu uchwały i stwierdził,  że odnosząc się do tematu
wydzierżawienia  nieruchomości  na  okres  powyżej  3  lat  w  trybie  bezprzetargowym,
zadecydowano,  iż  korzystniejszym  rozwiązaniem  jest  wydzierżawienie  nieruchomości  na
okres 20 lat wiedząc, co będzie wybudowane, pobierając opłatę dzierżawy oraz podatek. W
końcowym etapie działka zostanie wyceniona i sprzedana po rynkowej cenie. W związku z
powyższym Gmina ogłosiła nabór propozycji i chęci dla wszystkich mieszkańców proponując
5 działek  do wydzierżawienia  – dwie Sokole,  dwie Michałowo i  jedną działkę na Rudni.
Wpłynęły  4  oferty  z  czego  jedna  została  wycofana  (oferta  dotyczyła  glampingu-osoba
zainteresowana  nie  potrzebowała  aż  atak  dużych  działek  i  dzierżawy  na  długi  okres).
Następnie Burmistrz omówił poszczególne wnioski jakie wpłynęły i zostały ujęte w projekcie
uchwały, prosząc o ewentualne uwagi i dyskusję. I tak:

1. Pierwszy z nich w wpłynął od Biogazowni Zielonej Energii w Michałowie – dotyczy
wydzierżawienia  działki  po  byłym  Zakładzie  Komunalnym.  Burmistrz  stwierdził,  że
Biogazownia produkuje energię potrzebną zarówno samorządowi jak i naszym mieszkańcom.
Planowane jest podłączenie bloku na ul. Sienkiewicza oraz podłączenie innych obiektów w
tym nowo budowanych mieszkań. Burmistrz stwierdził,  że oprócz wpływu z opłat,  Gmina
będzie korzystała z tańszej energii grzewczej. Wartość nieruchomości łącznie z budynkami
została oszacowana na kwotę 1 mln 400 tyś zł  – sam grunt 500 tyś.  Burmistrz dodał,  że
budynki będą musiały zostać zniesione i poinformował, że Biogazownia zniesie je na swój
koszt, więc jest to dodatkowe obciążenie dla inwestora. Burmistrz zaproponował, że roczna
rata wysokości dzierżawy będzie wynikała z wartość działki dzielonej przez ilość lat biorąc
pod  uwagę  wycenę.  Burmistrz  podsumowując  stwierdził,  że  proponuje  ustalić  wartość
omawianej nieruchomości na ok. 1 mln zł. Dodał, że obecne wpływy z Biogazowni wynoszą
280 tyś zł, z czego 242 tyś zł to wartość budowli. Biorąc pod uwagę wartość planowanej
inwestycji rzędu 18-20 mln zł, potencjalne wpływy z 2% podatku od budowli wyniosą ok.
400 tyś zł. 

2. Drugi  wniosek  wpłynął  od  Pana  Aleksandra  Ancipiuk  –  Burmistrz  zauważył,  że
właściwym będzie,  aby  Pani  Przewodnicząca  wyłączyła  się  z  głosowania  w przedmiocie
omawianej  uchwały.  Burmistrz  poinformował,  że  wniosek  ten  dotyczy  wydzierżawienia
działki  w Sokolu z przeznaczeniem na budowę sali  szkoleniowo – konferencyjnej  wraz z
zapleczem  noclegowym.  Dodał,  że  w  naszej  gminie  brakuje  sal  konferencyjnych,
szkoleniowych  na  różnego  rodzaju  uroczystości,  turnieje  czy  inne  spotkania.  Ponadto
Burmistrz  zauważył,  że  w  planie  rewitalizacji  Sokola  wpisano  rzekę  Świnobródkę,  aby
wykorzystać  jej  turystyczny  i  rekreacyjny  aspekt  i  jeszcze  bardziej  uatrakcyjnić  tą
miejscowość.  Na  podstawie  dotychczasowych  wycen  pracownica  oszacowała  wartość
nieruchomości na kwotę ok. 390 tyś zł. – co w zaokrągleniu 400 tyś zł i dzieląc przez 20 lat
daje kwotę 20 tyś zł dzierżawy rocznie.

3. Trzeci  wniosek  wpłynął  od  pana  Radosława  Rybołowicza,  który  dot.  dzierżawy
nieruchomość  w  miejscowości  Rudnia.  Pan  Rybołowicz  na  wnioskowanej  nieruchomości
chce  wybudować  10-15  domków  rekreacyjnych,  które  będą  związane  z  gruntem
fundamentem. Burmistrz poinformował, iż wycena oszacowana przez pracownicę wynosi ok.
420 tyś zł co dzieląc przez 20 lat daje kwotę 20 tyś zł dzierżawy rocznie.

Burmistrz podsumowując stwierdził, że słysząc od radnych, iż 20-letni okres może jest
za długi, również miał dylemat co do okresu dzierżawy. Jednak jak poinformował np. pan
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Rybołowicz,  że  docelowo budowa domów zajmie  mu docelowo 5 lat  i  dopiero  wówczas
zacznie  to  funkcjonować,  w  związku  z  czym  dzierżawa  na  okres  np.  10  lat  bez  prawa
pierwokupu nie jest korzystna bo np. tych domków się nie przeniesie.

Burmistrz kończąc stwierdził, że tak jak unowocześniano turystycznie infrastrukturę,
potem doszła gastronomia, teraz budujemy port to budowa bazy noclegowej będzie spójnym
działaniem  w  rozwoju  turystycznym  tego  terenu.  Burmistrz  kończąc  dodał,  że  trudno  o
znalezienie  inwestora,  który  chce  coś  wnieść  do  rozwoju  Gminy,  dlatego  radni  muszą
rozważyć, czy przedstawione propozycje są godne uwagi. Burmistrz podkreślił, że inwestor
ujęty w uchwale, musi wykonać zadanie zgodnie z warunkami ujętymi w umowie, ponieważ
w innym przypadku umowa zostanie rozwiązana.  

Radna Raisa Jarocka  przewodnicząca Komisji  Planowania,  Gospodarki
Finansowej  i  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Michałowie  poinformowała,  iż  Komisja
pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.

Radny Bogusław Ostaszewski stwierdził, że bardzo dobrym jest fakt, że coś dobrego
dzieje się w gminie i to co zostało wskazane jest nam potrzebne.

Przewodnicząca  zgłosiła,  że  wyłącza  się  z  głosowania  i  nie  będzie  brała  w  nim
udziału.

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”,  przy 2 głosach „przeciw” i  1 głosie
„wstrzymującym  się”  przyjęli  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargowe
wydzierżawienie na okres 20 lat nieruchomości położonych na terenie gminy Michałowo.

W głosowaniu brało udział 12 radnych.
W głosowaniu nie wzięła udziału Przewodnicząca Rady.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe wydzierżawienie na okres 20 lat nieruchomości
położonych na terenie gminy Michałowo).

Uchwała Nr XLIV/482/23 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 01 września 2023
r.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargowe  wydzierżawienie  na  okres  20 lat
nieruchomości położonych na terenie gminy Michałowo

O godz. 11:00 salę narad opuściła radna Alina Kazberuk i Agnieszka Grzegorczuk

O  godz.  11:02 Przewodnicząca  zaprosiła  radnych  oraz  wszystkich  zebranych  do
udania się na ul. Seweryna Michałowskiego, w miejsce, w którym mieściła się poprzednia
siedziba Urzędu Gminy Michałowo. Tam został zrealizowany pkt. 6 porządku obrad.  

Ad. 6 Wmurowanie Kamienia Węgielnego pod budowę Inkubatora Przedsiębiorczości
W  uroczystości  wkopania  Kamienia  węgielnego  pod  budowę  Inkubatora

Przedsiębiorczości  w  Michałowie  uczestniczyli  Burmistrz,  Zastępca  Burmistrza,
Przewodnicząca  Rady z radnymi,  wykonawca inwestycji  Robert  Żyliński,  dyrektor  Banku
Spółdzielczego w Michałowie Beata Jagielska,  pracownicy Urzędu Miejskiego,  Gminnego
Ośrodka Kultury, Zespołu Szkół, mieszkańcy oraz proboszczowie michałowskich parafii obu
wyznań - ks. proboszcz Andrzej Łukuć i ks. proboszcz Jan Jaroszuk, którzy modlili się, by
inwestycja rozwijała się i służyła mieszkańcom.

Burmistrz  podziękował  wszystkim  radnym  i  wszystkim  pracownikom,  którzy
pracowali  nad  tym,  by  taka  inwestycja  była  możliwa  do  zrealizowania,  panu  Marcinowi
Szczebiotowi,  który  obsługuje  Gminę,  pisząc  wnioski  o  dofinansowanie  i  prowadząc
rozliczenia  z  wykorzystania  środków,  dyrekcji  Banku  Spółdzielczego  w  Michałowie,
wykonawcy,  który  podjął  się  realizacji  i  projektantom,  którzy  opracowali  koncepcję,
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proboszczom, którzy przybyli na uroczystość i przede wszystkim Marszałkowi Województwa
Podlaskiego, dzięki którego pozytywnej decyzji mogliśmy skorzystać ze środków unijnych w
ramach dofinansowania z RPO.
Uczestnicy  uroczystości  wspólnie  podpisali  Akt  Erekcyjny,  który  razem  z  kamieniem
węgielnym,  poświęconym  przez  proboszczów,  został  wmurowany  pod  fundamenty
przyszłego Inkubatora Przedsiębiorczości.

Po powrocie do sali narad obrady na sali kontynuowano od godz. 11:50.
Na salę  narad nie  powrócili  radni:  Bogdan Gryko,  Agnieszka Grzegorczuk oraz

Alina Kazberuk.

Ad. 7 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych 
Radny Ryszard  Balcerzak w  imieniu  mieszkańców  spytał  o  wyjaśnienie  kwestii

dotyczącej kursów autobusu, który o godz. 6:30 wyjeżdża z Michałowa do Białegostoku i o
godz. 16:00 z Białegostoku do Michałowa. Radny stwierdził, że mieszkańcy mają problem z
dojazdem do pracy i szkół. Radny dodał, że należy zainwestować w dodatkowy kurs, a tym
samym umożliwić mieszkańcom dojazd do Białegostoku. Radny stwierdził,  że dotarcie do
Białegostoku i powrót do Michałowa podczas weekendu jest również trudny, ponieważ liczba
kursów jest niewielka. 

Sekretarz  Anna  Stalbowska poinformowała,  że  Gmina  Michałowo  korzysta  z
dofinansowania  w  ramach  pasażerskich  przewozów  autobusowych,  które  są  zazwyczaj
ogłaszane przez Marszałka. Pani Sekretarz dodała, że przedstawiciele PKS NOVA również
rozmawiali z Burmistrzem i złożyli swoją ofertę dot. organizacji kursów na terenie Gminy
Michałowo, jednak oferta złożona przez PKS NOVA była wyższa od ofert złożonych przez
innych oferentów, w związku z czym umowa została podpisana z inną firmą. Pani Sekretarz
zauważyła, że kurs o którym mówi radny Ryszard Balcerzak jest kursem międzygminnym,
których Gmina nie może finansować; Gmina może dofinansowywać kursy, ale jedynie na jej
terenie.  Pani  Sekretarz  stwierdziła,  że  kurs  o  którym mówi  radny jest  bardzo  potrzebny,
jednak nie możemy nakazać przedsiębiorcy realizację kursu poza naszą Gminą. 

Radny  Ryszard  Balcerzak stwierdził,  że  skoro  PKS  NOVA nie  jest  prywatnym
przedsiębiorcą i podlega pod Marszałka to czy Gmina nie może zwrócić się do Marszałka o
przywrócenie kursu? Radny dodał, że radni i cały samorząd jest po to, aby działać dla dobra i
na  rzecz  mieszkańców;  jeżeli  mieszkańcy  nie  uciekną  z  Michałowa w Gminie  pozostaną
również podatki.

Sekretarz stwierdziła, że to nie jest tak, że Gmina nie działa dla dobra wspólnego.
Sprawa kursu o którym radny wspomniał, wynikła w dniu wczorajszym i dziś w Urzędzie
była  mieszkanka  nakreślając  temat,  jednak  nie  da  się  załatwić  sprawy  w  15  min.  Pani
Sekretarz dodała, że Gmina oraz jej pracownicy będą działali dla dobra wspólnego oraz dobra
mieszkańców i będą wspierali wszystkich działających na korzyść przywrócenia połączenia. 

Przewodnicząca podsumowując  stwierdziła,  że  zgłoszony  temat  będzie
monitorowany.

Radna Raisa Jarocka poruszyła temat garażowania autobusu PKS NOVA, który w
weekend stoi zaparkowany przy posesjach na ul. Plac 11 Listopada. Radna zasugerowała, aby
przy okazji rozmów z przedstawicielami PKS NOVA zaproponować możliwość parkowania
autobusu na placu przed Urzędem Miejskim co umożliwi mieszkańcom parkowanie ich aut
przy swoich posesjach – do wniosku radnej przychylił się radny Bogusław Ostaszewski.

Radny Roman Konoczuk zauważył, że we wskazanym przez radną miejscu, nie ma
umieszczonego zakazu postoju i parkowania.
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O godz. 12:00 na terenie Gminy Michałowo, zostały uruchomione syreny OC w celu
upamiętnienia 84 rocznicy wybuchu II Wojny Światowej. W związku z powyższym wszyscy
zgromadzeni na obradach Rady powstali, aby uczcić to wydarzenie.

Radny  Ryszard  Balcerzak poruszył  kwestię  ustawionego  w  Michałowie  przy
cmentarzu na ul. Piaskowej znaku zakazu zatrzymywania się i postoju. Radny stwierdził, że
ustawienie  zakazu  w  obecnym  miejscu  powoduje,  że  kierowcy  nieraz  łamią  ten  zakaz
chociażby  na  okoliczność  pogrzebu,  w  obliczu  braku  miejsca  parkingowego.  Radny
zaproponował, aby zakaz obowiązywał chociażby jedynie po jednej stronie, albo jak to było
kiedyś,  jedynie  na  okres  święta  1  listopada.  Radny zgłosił  również  potrzebę  poprawienia
widoczności  na skrzyżowaniu  dróg Białostockiej  i  Gródeckiej  po prawej  stronie jadąc od
strony Gródka – do wniosku radego o poprawę widoczności przychylił  się  radny Roman
Kononczuk.

Radny Roman Kononczuk zgłosił temat konieczności odkrzaczenia dróg gminnych –
co było zgłaszane na poprzedniej sesji. 

Ad. 8 Sprawy różne 
Radna  Marlena  Bocheńska  w  imieniu  mieszkańców  wsi  Ciwoniuki  zgłosiła

konieczność ustawienia tabliczek z numerami posesji – Przewodnicząca poinformowała, że
temat już został zgłoszony do pracownika Urzędu. 

Radny Roman Kononczuk zgłosił konieczność ustawienia tabliczek informacyjnych
z numerami do posesji we wsi Kopce, oraz ułożenia podłoża w nowo ustawionym przystanku
w Ciwoniukach. 

Ad. 9 Zamknięcie obrad XLIV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.

W związku  z  wyczerpaniem  porządku  Przewodnicząca  o  godz.  12:10 zamknęła
obrady XLIV Sesji Rady w Michałowie VIII kadencji.

Przewodniczący Rady Miejskiej
w Michałowie

Maria Bożena Ancipiuk

Protokołowała: 
Anna Stalbowska

7


	Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu (pod nazwą: Przyjęcie protokołu z XLIII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie).

